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Na horním toku Žluté řeky, nad městem Lanzhou se počítá se stavbou

vodní elektrárny Liou-ťia-sia, která bude největší v celé Číně. Tato řeka

je  druhou nejdelší v této  zemi.  Svou mohutností  a  silou  budí  opravdu

respekt. Vytváří peřeje, v některých místech z ní vystupují skály ostré

jako dračí zuby a po přítoku řeky Wej se obrací o 90 stupňů k východu a

protéká  údolím  San-men-sia,  což  znamená  Tři  brány,  kde  byla  nedávno

dokončena mohutná přehrada stejného jména. Přemisťujeme se podél toku

Žluté řeky a provádíme různá měření a výpočty.

Už pět měsíců pracuji a cestuji po Číně, daleko od domova a svých

blízkých. Viděl a zažil jsem toho tady už hodně - navázal nové vztahy s

kolegy, lidmi z různých církví, prožil nepříjemné chvíle, když mě místní

policie zatkla a najezdil více kilometrů než moje maminka za celý svůj

dosavadní život. Navzdory tomu, že jsem živ a zdráv, padla na mě tíseň a

smutek. Chybí mi čeština, rodina, přátelé a ještě jsem se nepohodl se svým

čínským kolegou Li-shanem, který je mi tu nejbližší a mám ho opravdu rád.

Rozčílil jsem se kvůli jedné maličkosti a došlo mezi námi k roztržce.

Hned  vzápětí se  ukázalo,  že  má pravdu.  Copak takhle se  chová věřící

člověk? O co jsem lepší než druzí? Uvědomil jsem si, že podobně se chovám

často. Když jsem nedávno prosil Boha o odpuštění za to, jak jsem ublížil

Věře, netušil jsem se, že to není všechno a že jsem pořád stejný.

Je mi líto,  jak  se někdy chovám.  Modlím  se  a prosím Pána Boha za

odpuštění a o vnitřní proměnu mého srdce, protože takový nechci být.

Je to paradoxní.  Až sem jsem musel docestovat, abych se pravdivě

podíval sám na sebe a zjistil svou nedostatečnost. Pán se mou má velkou

trpělivost.  Apoštol  Petr  měl  pravdu,  když  ve  svém  druhém  listu  v  3.

kapitole v 9. verši psal: “Pán neotálí splnit svůj slib, jak si někteří

myslí, ale prokazuje vám svou trpělivost. Nechce totiž, aby někdo zahynul,

ale aby všichni došli k pokání.“

Li-Shanovi  jsem  se  omluvil.  Přijal  mou  omluvu  a  měli  jsme  pak

dlouhý rozhovor, ve kterém jsem mu vyprávěl o své cestě ke Kristu.


